
Aanmeldingen ‘Over-en-weer’ d.d. 29 januari 2019: 

 Burgerspreekrecht 

 

Geen aanmeldingen ontvangen 

 

 Mededelingen 

 

Wethouder Goossen over stand van zaken burgerbegroting   

Wethouder Knuiman over de bijeenkomst voor raadsleden op 14/2 over doelgroepenvervoer 

Wethouder Tiedink over RTV Favoriet 

 

 Bespreking Lijst met toezeggingen 

 

Wethouder Goossen over 18PB030  gesprek met dorpsraad Groessen 

 

 Bespreking Lijst ingekomen stukken 

 

Pro Duiven (Wouter Smit) 

Ingekomen stuk B.03 A2.0 Prestatieafspraken Vivare en Woonzorg NL In de alinea “de belangrijkste 

afspraken” onder punt 2 lezen wij: “In 2019 worden in Groessen en Loo de vrijgekomen woning 

verloot”.  

Waarom wordt er binnen de gemeente Duiven onderscheid gemaakt en wordt Duiven 

buitengesloten van deze regeling? 

 

 Vragen raadsleden en raadsleden 

 

GroenLinks (Chris Baltjes) 

Windpark Caprice: Zijn er vanuit het college stappen ondernomen om de belangen van de inwoners 

uit Loo in deze te behartigen? Zo ja hoe en met welk resultaat? Zo nee, waarom niet? 

 

CDA (Hans Stam) 

1) op dit moment ligt de ontwerpnotitie Reikwijdte en detailniveau voor windmolens bij de 

steenfabriek in de Huissensewaard ter inzage. Is het college hiervan op de hoogte gesteld door de 

buurgemeente en hoe staat het college tegenover deze ontwikkeling? 

 

2) vanaf 11 februari komt er een stuk ter inzage met betrekking tot het RPW en het mogelijk verplicht 

wegbestemmen van onze bedrijventerreinen. Hoe verloopt de verkoop van de betreffende terreinen 

op dit moment en welke stappen onderneemt het college tegen het verplicht wegbestemmen als de 

terreinen niet verkocht zijn? 

 

PvdA (Jasper Walraven) 

1) Informatievoorziening Participatiewet: klopt de constatering van de website burgerkrachtcentraal 

dat de informatievoorziening op de website met betrekking tot onderdelen van de Participatiewet 

niet volledig is. Binnen welke termijn kan dit aangepast kan worden. Is de constatering niet correct, 



dan horen wij graag of de gemeente contact op neemt met de beheerder van de website om een en 

ander te corrigeren. 

 

2) RTV Favoriet: Wat is er bekend bij het college over een eventueel vertrek van de directeur RTV 

favoriet? Is het fraude onderzoek bij RTV Favoriet al afgerond? Is het bij het college bekend dat de 

directeur het radiostation bij een ander radiostation heeft aangeboden? Hoe nu verder? Wat kan het 

college vertellen over de ontwikkelingen bij het NLPO die samenwerking van radiostations 

voorschrijft? Haalt het radiostation RTV Favoriet eigenlijk de ICE norm? 

 

 


